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BRG.0002.09.2025 

Protokół Nr IX/2025 

z  obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 12 lutego 2025 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom IX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 

Piotr Kołodziej. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia obecnych w chwili 

rozpoczęcia obrad było 13 radnych. 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Radny – Robert Matuszewski  

2. Radny – Marcin Stefański 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli : 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia  

4. Pomianowski Grzegorz – dyrektor Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych w 

Dąbrowie Biskupiej 

5. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej  

6. Boberek Andrzej – specjalista pracy socjalnej 

7. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

8. Fabiański Krzysztof  -  Nadkomisarz Naczelnik wydziału prewencji 

9. Kacprzak Damian –  dzielnicowy, starszy aspirant 

10. Tomasz Kruczyński – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Inowrocławiu 

11. Wojciechowski Dawid – Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej 

12. Bober Adam – Sołtys sołectwa Stanomin 

13. Kilimiak Urszula – Inspektor 

Ad 1. Otwarcie IX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Pan Piotr Kołodziej oznajmił, iż zgodnie z listą 

obecności w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do kontynuowania obrad i 

podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Przewodniczący Rady Gminy o godz. 9.00 otworzył sesję słowami „Otwieram IX sesję Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia”. Następnie powitał Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, Sekretarz Gminy  Panią 

Marzenę Gustaw, Skarbnik Gminy Panią  Annę Kuberską, adwokata  Pana Przemysława Juchacza, 

zaproszonych gości Nadkomisarza Naczelnika Wydziału Prewencji  Pana Krzysztofa Fabiańskiego,  

dzielnicowego starszego aspiranta  Pana Damiana Kacprzaka, Pana Tomasza Kruczyńskiego 

Komendanta Powiatowego Państwowej  Straży Pożarnej w Inowrocławiu, Pana Dawida 

Wojciechowskiego Komendanta Gminnego Ochrony Przeciwpożarowej, radnych Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia oraz  sołtysa sołectwa Stanomin Pana  Adama Bober. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie radny Pan Piotr Kołodziej zwrócił się do radnych z zapytaniem czy są propozycje zmian do 

porządku obrad, który radni otrzymali z materiałami w wymaganym terminie. 

Nie było wniosków , a porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad IX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

1. Otwarcie IX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady Gminy. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami. 

8. Bezpieczeństwo i przeciwdziałanie przestępczości na terenie Gminy. 

9. Ochrona przeciwpożarowa. 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Dąbrowa Biskupia za 2024 rok. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2024 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2027. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diety dla sołtysów Gminy Dąbrowa Biskupia. 

14. Informacja o wysokości dokonanych umorzeń oraz ulgach udzielanych w trybie określonym 

uchwałą Nr II/9/2024  Rady Gminy Dąbrowa Biskupia z dnia 29 maja 2024 r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Dąbrowa Biskupia i 

jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w  przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazanie organu lub osób 

uprawnionych do udzielania tych ulg za 2024 rok. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu na 

dofinansowanie realizacji zadań organizatora publicznego transportu zbiorowego o 

charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich realizowanych 

przez Powiat  Inowrocławski. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia na 2025 rok. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025 – 2035. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad  IX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kołodziej zaproponował , aby sekretarzem obrad IX sesji Rady 

Gminy Dąbrowa Biskupia został radny Pan Igor Szulc. 

Nie było innej kandydatury. 

Po wyrażeniu zgody przez radnego przystąpiono do głosowania. 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert nieobecny 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin nieobecny 

11 Szulc Igor ZA 
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12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli kandydaturę radnego Igora Szulca na sekretarza obrad. 

Ad 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kołodziej zaproponował do Komisji Uchwał i Wniosków 

następujące osoby: 

Radnego Pana  Tomasza  Wroneckiego  – radny wyraził zgodę 

Radnego Pana Marka  Świerkowskiego  – radny wyraził zgodę 

Radnego Pana  Dariusza Barczaka – radny wyraził zgodę  

Nie było innych kandydatur. 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: Marek Świerkowski, 

Tomasz Wronecki, Dariusz Barczak 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 12 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert nieobecny 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin nieobecny 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Na przewodniczącego komisji wybrano radnego Pana Marka Świerkowskiego. 

Ad 4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia . 

Wniosek o przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia ze względu na 

usprawiedliwioną nieobecność z przyczyn osobistych  radnego Pana  Roberta Matuszewskiego 

odczytał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Kołodziej. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do radnych zapytaniem czy są uwagi do protokołu z VIII sesji 

Rady Gminy ? 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 12 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 



7 
 

8 Matuszewski Robert nieobecny 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin nieobecny 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Ad 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wójt Gminy - podziękował tym sołtysom , którzy zaangażowali się w dostarczenie informacji o jaką 

prosił Powiatowy Lekarz Weterynarii ze względu na rzekomy pomór drobiu w naszej gminie, 

informacja dotyczyła ilości i gatunku posiadanego drobiu u naszych mieszkańców. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Ad 6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Gustaw – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Ad 7. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami. 

Powyższe sprawozdania przedstawili odpowiednio przewodniczący stałych komisji Rady Gminy. 

Komisja Rolnictwa i Finansów – odbyła jedno posiedzenie w dniu 17 stycznia 2025 r. , na którym 

omawiane były następujące tematy: 

- Stan lasów gminnych na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia – wycinka, czyszczenie oraz sprzedaż 

drewna 
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- Analiza zadań inwestycyjnych i remontowych w 2024 roku oraz inwestycji i przedsięwzięć 

zaplanowanych na rok 2025. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Komisja Rewizyjna – odbyła dwa posiedzenia , pierwsze w dniu 14 stycznia 2025 roku,  na którym 

omawiano następujące tematy: 

- Kontrola zadań remontowych wykonywanych przez pracowników referatu komunalnego (koszty, 

nadzór) za II półrocze 2024 roku 

- Działalność Klubu Seniora – „Centrum Aktywności Seniora” w Stanominie i poniesione koszty w 2024 

roku 

oraz w dniu 4 lutego 2025 roku, na którym omawiano następujące tematy: 

- Kontrola wykorzystania środków gminnych w dziale straż za 2024 rok 

- Kontrola kosztów utrzymania oświetlenia na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia za II półrocze 2024 

roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu  odbyła jedno posiedzenie w dniu 15 stycznia 2025 roku , na 

którym omawiano następujące tematy: 

- Weryfikacja budżetu szkół w kontekście wniosków wniesionych przez członków Komisji Oświaty, 

Zdrowia i Sportu dotyczących stanu obiektów poszczególnych placówek oraz zaplecza do właściwej 

realizacji edukacyjnych 

- Działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie Biskupiej (programy, zagrożenie 

przemocą domową, opieka nad rodzinami niewydolnymi oraz inne prowadzone działania na rzecz 

osób potrzebujących wsparcia). 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego – odbyła dwa spotkania 

14 stycznia 2025 r. na którym omawiane były następujące tematy: 

- Informacja dotycząca wiat przy przystankach autobusowych na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia 

(ilość i ich stan techniczny) 

- Wykaz dróg gminnych gruntowych (ilość i umiejscowienie) 

oraz w dniu 4 lutego 2025 roku,  na którym omawiano następujące tematy: 

- Realizacja zadań w celu poprawy sytuacji bytowej rodzin i osób samotnych będących pod opieką 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie Biskupiej 

- Problematyka zwierząt bezdomnych w Gminie Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – odbyła jedno spotkanie w dniu 10 stycznia 2025 roku na którym 

rozpatrzono wniosek sołtysa sołectwa Modliborzyce Pana Przemysława Nakoniecznego w sprawie 

diet dla sołtysów z dnia 19 grudnia 2024 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad 8. Bezpieczeństwo i przeciwdziałanie przestępczości na terenie Gminy. 

Pan Krzysztof Fabiański – Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji przedstawił 

roczne sprawozdanie z działalności za 2024 rok, mówił o działaniach policji w zakresie zwalczania 

przestępczości, o bezpieczeństwie w ruchu drogowym, o działalności prewencyjnej Policji i działaniach 

ukierunkowanych na nieletnich., a także o realizacji zadań wynikających z programów profilaktycznych 

Krajowy Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz o Krajowej Mapie Zagrożeń. 

Przedstawił także główne kierunki działań Komendy Powiatowej Policji na 2025 rok. 

Materiał stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Dyskusja: 

Pan Damian Kacprzak – podsumował, że przestępczość na naszym terenie nie jest bardzo rażąca, jest 

tendencja spadkowa co do kradzieży z włamaniem. 

Nadmienił też, że obiekt przy Szkole Podstawowej w Pieraniu jest takim newralgicznym miejscem , 

gdzie często były zgłoszenia o spożywaniu alkoholu, rejony świetlic wiejskich też są takim miejscem 

gdzie gromadzą się amatorzy spożywania alkoholu. 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie do jakiego momentu można pouczać właściciela 

biegającego psa, czy są jakieś kary pieniężne, jeżeli to ta sama osoba pozwala aby pies biegał 

bezpańsko i atakował mieszkańców ? 

Pan Damian Kacprzak – jeżeli jest zgłoszenie to najpierw ustala się właściciela psa i kończy się na 

rozmowie, na pouczeniu, natomiast jeżeli to zdarza się nagminnie wówczas karze się mandatem albo 

kieruje wniosek do Sądu o ukaranie. Staramy się też wyciągać odpowiednie konsekwencje. 

Radny Tomasz Wronecki – zadał  pytanie jak często Policja jest na terenie naszej gminy ? 

Pan Krzysztof Fabiański  - odpowiedział, że jako wydział dostali zielone światło do kierowania 

policjantów z wydziału prewencji na naszą gminę, oprócz tego kierujemy dodatkowe siły z Bydgoszczy, 

są to pojazdy oznakowane. Dzielnicowy jest co drugi dzień na naszym terenie. 

Pojawiają się też patrole nieoznakowane. 

Radny Dawid Szwemin – nawiązał do krajowej mapy zagrożeń i wypadku, który miał miejsce w 

ubiegłym roku na przejściu dla pieszych w Bąkowie. Radny sugeruje aby były częstsze kontrole 

prędkości w tej miejscowości to spowodowałoby żeby korzystający z dróg zwalniali. 

Pan Krzysztof Fabiański – odpowiedział radnemu, że będzie tych patroli więcej. 

Radny Norbert Michalak – zadał pytanie w kwestii przestępstw kryminalnych z udziałem 

cudzoziemców. 

Pan Krzysztof Fabiański – odpowiedział, że nasza gmina na ten moment nie ma tego problemu, należy 

się tylko cieszyć, co w sąsiedniej gminie Rojewo jest poważnym problemem, jest tam 300 

cudzoziemców głównie Gruzini, Ukraińcy. 

Poinformował, że wydział prowadzi profilaktykę wśród cudzoziemców, prowadzi rozmowy z 

przedsiębiorcami zatrudniającymi tych ludzi, ludzie ci są tu legalnie, uchodzą za pracowitych ale mają 
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swoje rytuały m.in. pieką barany a przy tym demolują środowisko, jeżdżą w stanie wskazującym na 

spożycie alkoholu. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad 9. Ochrona przeciwpożarowa. 

Pan Tomasz Kruczyński – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Inowrocławiu 

podziękował za zaproszenie, przedstawił informację w zakresie działań poszczególnych jednostek z 

terenu naszej gminy, o wydatkach w 2024 roku z podziałem na jednostki, przekazał informację o 

ochronie przeciwpożarowej na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia.  

Materiał stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Komendantowi Tomaszowi Kruczyńskiemu i Panu 

Nadkomisarzowi Krzysztofowi Fabiańskiemu za przybycie i wyczerpujące przedstawienie tematów.  

Ogłoszono 10-minutową przerwę w obradach.  

Ad 10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Dąbrowa Biskupia za 2024 rok. 

Sprawozdanie przedstawił dyrektor Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych Pan Grzegorz 

Pomianowski. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad 11. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej za 2024 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Ewelina Słupczewska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Dąbrowie Biskupiej. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Dąbrowa Biskupia na lata 2025 – 2027. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Pan Marek Świerkowski odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad projektem ww. 

uchwały. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny dla Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2027. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 12 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert nieobecny 
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9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin nieobecny 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało za 

przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała Nr IX/54/2025 w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspieranie Rodziny dla Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025 

– 2027 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diety dla sołtysów Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Radny Pan Tomasz Wronecki odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad projektem ww. 

uchwały.  

głosowanie Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety sołtysów Gminy Dąbrowa 

Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 12 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert nieobecny 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin nieobecny 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało za 

przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała Nr IX/55/2025 w 

sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety dla 

sołtysów Gminy Dąbrowa Biskupia stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad 14. Informacja o wysokości dokonanych umorzeń oraz ulgach udzielanych w trybie określonym 

uchwałą Nr II/9/2024  Rady Gminy Dąbrowa Biskupia z dnia 29 maja 2024 r. w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Dąbrowa Biskupia i jej jednostkom podległym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w  przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazanie organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg za 2024 rok. 

Pani Anna Kuberska przedstawiła powyższą informację. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu 

na dofinansowanie realizacji zadań organizatora publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich realizowanych przez Powiat  

Inowrocławski. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Pan Marek Świerkowski odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad projektem ww. 

uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu na dofinansowanie realizacji zadań organizatora 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich realizowanych przez 

Powiat Inowrocławski. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 12 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert nieobecny 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin nieobecny 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało za 

przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała Nr IX/56/2025 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu  na dofinansowanie zadań 

organizatora publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej w 

powiatowych przewozach pasażerskich realizowanych  przez Powiat Inowrocławski stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia na 2025 rok. 

Radny Pan  Dariusz Barczak odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad projektem ww. 

uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 12 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 
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3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert nieobecny 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin nieobecny 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało za 

przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała Nr IX/57/2025 

zmieniająca uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad 17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025 – 2035. 

Radny Pan Dariusz Barczak odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad projektem ww. 

uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025 

– 2035. 
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jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 12 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert nieobecny 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin nieobecny 
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11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało za 

przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr IX/58/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025 – 2035  stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad 18. Wolne wnioski. 

Radny Tomasz Wronecki – poinformował, że od mieszkańców Chlewisk ma zapytanie w kwestii 

oświetlenia terenu przy cmentarzu, a także w kwestii ścieżki rowerowej w kierunku Straszewa. 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że zaplanowany jest objazd komisji  tych miejsc w kierunku 

cmentarzy, po oględzinach zapadną konkretne decyzje. 

Wójt Gminy – odpowiedział radnemu w kwestii ścieżki rowerowej z Chlewisk do Straszewa, że 

cieszymy się z tej drogi z Chlewisk w kierunku Straszewa, natomiast co do ścieżki rowerowej to 

planuje się inwestycję budowy ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej 252 od 

Inowrocławia do Zakrzewa. 

W piątek 14 lutego br. o godzinie 12.00 w Zakrzewie właśnie odbędzie się spotkanie w tej sprawie, w 

spotkaniu mogą uczestniczyć radni i sołtysi. 

Radny Dawid Szwemin – zapytał czy były oględziny drogi Sędzin – Przybysław ? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała radnemu, że droga została wyrównana kruszywem 

wapiennym, wykonawca podjął się naprawy gwarancyjnej, oględziny tej drogi były w dniu 

wczorajszym. 

Radny Marek Świerkowski – zwrócił uwagę, że chodnik w Dąbrowie od krawężnika nie jest 

wyczyszczony, kostka zjeżdża w kierunku rowu. 

Wójt Gminy – poinformował radnych, że będziemy w tym roku wnioskowali do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich aby chodnik był na całej długości naprawiony i wyczyszczony. 

Radny Janusz Czarniak – zasygnalizował aby nowa droga w Zagajewicach nie była za chwilę do 

remontu, pyta jakie warunki powinny być spełnione od podstaw ? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że gwarancja na te drogę zgodnie z umową jest na okres 5 lat, każda 

droga jest pod nadzorem inspektora. 

Pani Magdalena Kryszak – zasugerowała aby po zakończeniu sesji radny wszedł do biura w celu 

zapoznania się z projektem , wszelkie informacje zostaną Panu podane. 



20 
 

Radny Piotr Kołodziej – nadmienił, że w każdej dziedzinie są fachowcy, dlatego nie powinniśmy się 

wypowiadać na ten temat, gdyż nie jesteśmy fachowcami, prosi aby osoby, które nie mają styczności 

nie wypowiadały się na ten temat. 

Wójt Gminy – podziękował, za to, że radny trzyma rękę na pulsie, że się interesuje tym , aby 

inwestycja była zrobiona dobrze. 

Radny Piotr Kołodziej – trzeba podchodzić do tego merytorycznie a nie szukać dziury w całym, bo to 

tylko psuje relacje międzyludzkie, skąd radny może wiedzieć, że to jest źle zrobione, wójt Panu 

odpowiedział, że od tego są fachowcy. 

Radny Janusz Czarniak – uważa, że są odcinki, które nie były nawożone, płacimy ciężkie pieniądze, 

żeby nie było problemu, że za chwilę będą dziury, nie chodzi  o psucie relacji międzyludzkich. 

Radny Piotr Kołodziej – zasugerował zakończenie tej dyskusji, zamknięcie tematu  i zwrócił się do 

radnego Janusza Czarniaka słowami : „ Zabieram Panu głos”. 

Radny Tomasz Wronecki – nadmienił, że doszła nam czwarta frakcja odpadów komunalnych  tzw. 

tekstylia, jak daleko my jesteśmy , co wiemy na ten temat. Co z tym robić,  zbierać i wywozić na 

PSZOK-a czy nie powinny powstać kontenery ?  

Pani Magdalena Kryszak – szukamy rozwiązania z pracownikiem merytorycznym, prowadzimy 

rozmowy, w odpowiednim czasie poinformujemy mieszkańców. 

Radny Dawid Szwemin – zapytał o oględziny  czterech drzew zagrażających świetlicy wiejskiej w 

Bąkowie ? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że tak odbyły się oględziny i dopóki nie ma decyzji nie 

będzie zabierać głosu,  należy poczekać za decyzją z ochrony środowiska Starostwa Powiatowego. 

Pani Magdalena Kryszak – oględzin dokonał pracownik merytoryczny przy asyście  

przedstawicieli Starostwa Powiatowego. 

Radna Renata Frontczak – podziękowała  radnym za zaufanie,  radna reprezentuje naszą gminę  na 

Forum dyplomacji samorządowej Europejskiego Korpusu Radnych  już drugą kadencję. 

Nie było więcej  chętnych do zabrania głosu. 

Ad 19. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady IX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończył posiedzenie Rady Gminy o godz. 

12.30. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 12 lutego 2025 r. 

Sekretarz obrad  Przewodniczący Rady   

Igor Szulc   Piotr Kołodziej 

Protokółowała: 

Urszula Kilimiak 


